
Saksprotokoll i Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne - 21.03.2018  
 
Utvalsleiar sette fram slikt forslag: 
 

«Tilbakemeldingane frå Temadagen RMNF 2018 er positive. 
 
Utfordringar:  

- At invitasjonen til temadagen til dei kommunale råda, kjem fram til dei kommunale råda. Eit 
problem har vore at invitasjonen ikkje kjem fram frå postmottaket i kommunen. 

- Lengre pausar mellom foredrag/tema.» 
 
Røysting 
 
Håland sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Vedtak 
 
Tilbakemeldingane frå Temadagen RMNF 2018 er positive. 

 
Utfordringar:  
- At invitasjonen til temadagen til dei kommunale råda, kjem fram til dei kommunale råda. Eit problem har  
  vore at invitasjonen ikkje kjem fram frå postmottaket i kommunen. 
- Lengre pausar mellom foredrag/tema. 
 
 
 


